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 Usnesení zastupitelstva

Přítomni: 7 členů zastupitelstva 
Omluveni: P. Prause osobní důvody, A. Jelínková 
- nemoc
Neomluveni: 
Ověřovatelé zápisu: R. Černý, H. Kučerová
Zapisovatelka: Zdeňka Andržová
Hosté: 

Bod č. 1: Zahájení
Zasedání zastupitelstva obce Bolehošť bylo 
zahájeno v 17 hodin starostou obce Jakubem 
Šimerdou. Zapisovatelkou byla jmenována Z. 
Andržová a ověřovateli zápisu byli jmenováni R. 
Černý a H. Kučerová.
Hlasování: pro 7 : proti 0

Usnesení č. 1/3/2022
Zastupitelstvo obce schvaluje zapisovatelku 
Z. Andržovou, ověřovatele zápisu J. Bašeho a I. 
Šimerdu.

Bod č. 2: Schválení programu
Předsedající seznámil přítomné s návrhem pro-
gramu v souladu s pozvánkou předanou členům 
zastupitelstva a v souladu s informací zveřej-
něnou na úřední desce. Předsedající dal hlaso-
vat o návrhu programu včetně jeho doplnění 
a změn (bod č. 14,15,16,17,18,19)
Hlasování: pro 8 : proti 0

Usnesení č. 2/3/2022
Zastupitelstvo obce schvaluje navržený program 
zasedání.

Bod č. 3: Kontrola usnesení ze zápisu č. 2/2022
Veškerá usnesení jsou v pořádku.

Bod č. 4: Revokace usnesení č. 8/2/2022
Předložena revokace usnesení č. 8/2/2022.
Hlasování: pro 7 : proti 0
Usnesení č. 3/3/2022
Zastupitelé obce revokují usnesení č. 8/2/2022. 

Bod č. 5: Schválení prodeje pozemku – Záměr 
č. 3/2022 
Pan starosta seznámil přítomné s žádostí P. Hoj-
ného o prodej pozemku. Záměr č. 3/2022 byl vy-
věšen od 23. 3. 2022 do 7. 4. 2022.
Hlasování: pro 7 : proti 0
Usnesení č. 4/3/2022
Zastupitelé schválili prodej části pozemku p. č. 
206/1, ostatní plocha, ostatní komunikace, 
o výměře 533 m2, ze kterého byl dle GP – 497-
9/2022 oddělen díl „a“ o výměře 184 m2, který 
byl sloučen do pozemku p. č. 206/9, ostatní 
plocha, ostatní komunikace o výměře 255 m2 
za cenu 100,- Kč/m2 Petru Hojnému, Bolehošť 
70. Pozemek p. č. 206/1 je v majetku obce Bole-
hošť zapsané na LV 10001 v k. ú. Bolehošť.

Bod č. 6: Schválení prodeje pozemku – Záměr 
č. 4/2022 
Pan starosta seznámil přítomné s žádostí K. Uh-
líře o prodej pozemku. Záměr č. 4/2022 byl vyvě-
šen od 30. 3. 2022 do 14. 4. 2022.
Hlasování: pro 7 : proti 0
Usnesení č. 5/3/2022

Zastupitelé schválili prodej části pozemků p. č. 
1725/1, ostatní plocha, ostatní komunikace 
o výměře 1 410 m2 a p. č. 1725/2, ostatní plocha, 
ostatní komunikace o výměře 13 488 m2, ze kte-
rých byl dle GP – 496-8/2022 vytvořen nový po-
zemek p.č. 1725/4, část „a“ a „b“, ostatní plocha, 
jiná plocha o výměře 219 m2 za cenu 350,- Kč/m2 
Kamilu Uhlířovi, Přepychy 8 a Markétě Uhlířové, 
Bolehošť 49. Pozemky p. č. 1725/1 a p. č. 1725/2 
jsou v majetku obce Bolehošť zapsané na LV 
10001 v k. ú. Bolehošť 

Bod č. 7: Úpravy pozemku u č.p. 86
Zastupitelé měli možnost prohlídky zakoupe-
né nemovitosti č.p. 86 u hřiště a hodnotili stav 
objektu. Zvažovali plánované investice a způsob 
využití v budoucnu. V plánu je demolice staré 
kolny a terénní úpravy pozemku s následným 
osetím travním semenem tak, aby byl připraven 
na využití při srpnových Gulášových slavnos-
tech.

Bod č. 8: Montáž elektronického zámku u hři-
ště 
Pan starosta seznámil přítomné s možností in-
stalace elektronického zámku ke vstupní brance 
na víceúčelové hřiště. Zastupitelé požádali, aby 
byla poptána ještě možnost tzv. klíčového trezoru. 

Bod č. 9: Vyhodnocení studie proveditelnosti 
k chodníku u V. Nadýmače 
Přítomní byli seznámeni s výsledkem studie pro-
veditelnosti výstavby chodníku u Velkého Na-

Zápis č. 3/2022 o průběhu zasedání obecního zastupitelstva konaného dne: 2. 5. 2022 na obecním úřadě v 17 hodin.

 Slovo starosty

Milí spoluobčané, dovolte mi, abych Vám 
popřál v této složité době příjemné léto 
plné zážitků a pohody. Chci Vám všem 
velmi poděkovat za poklidné a bezkon-
fliktní soužití v naší obci. Jsem moc rád, 
že se nás v případě, pokud Vás něco trápí, 
obracíte. Všechna setkání s Vámi jsou pro 
nás přínosem. 
Obec pro Vás toto léto chystá několik kul-
turních a sportovních akcí, na které Vás 
srdečně zveme. V srpnu nás čeká jubilejní 
10. ročník Gulášových slavností, který si 
nikdo z Vás určitě nenechá ujít. Areál před 
obecním úřadem se za poslední dva roky 
velmi změnil. Je důležité, aby nám posky-
toval zázemí pro sportovní a kulturní akce 
všeho druhu a jeho rozvoj nebyl blokován 
podřízením se pouze jedné masové kul-
turní akci. Potřebné zázemí by se mělo 
v dalších letech nadále rozšiřovat.
Dne 9. července společně oslavíme uve-
dení do provozu nového multifunkčního 
hřiště. Akce je vhodná pro dospělé, ale 
i děti. Pro ně chystáme několik soutěží, 
nebude chybět skákací hrad. Občerstvení 

zajistí spolek SK Sokol Lipiny. Za tuto spolupráci jim velmi děkuji. Na konci měsíce se 
bude konat sportovní turnaj v nohejbale. Na září pak chystáme ještě jeden sportovní 
turnaj.
Jménem svým, zastupitelů a zaměstnanců obce Vám přejeme klidnou dovolenou plnou 
slunečných dní a odpočinku. Těším se na setkání s Vámi.

 Jakub Šimerda
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dýmače. Studie navrhla tři možnosti provedení. 
Na základě této studie pan starosta zahájí po-
ptávku na zhotovitele projektové dokumentace.

Bod č. 10: Opravy komunikací
Oslovena byla firma Roadmedic, která již opra-
vy komunikací v obci prováděla. Opravy budou 
prováděny tryskovou metodou. Cenová nabídka 
je 3 700 Kč bez DPH za t opravné směsi.
Hlasování: pro 7 : proti 0 
Usnesení č. 6/3/2022
Zastupitelstvo obce schvaluje nabídku firmy 
Roadmedic na opravu komunikací v obci. 

Bod č. 11: Návrh na opatření zvyšující bezpeč-
nost dopravy
Na základě podnětů od občanů a šetření v obci, 
byly projednány návrhy na zvýšení bezpečnosti 
dopravy v obci. Dopravní značení k zvýšení bez-
pečnosti v Koutech a v ulici Pod rybníky. K do-
sažení snížení rychlosti projíždějících aut v ulici 
Solnická, bude zakoupena maketa policisty. Za-
stupitelé se shodli, že se informativní radary pro 
měření rychlosti v obci instalovat nebudou.

Bod č. 12: Schválení účetní závěrky ZŠ a MŠ Bo-
lehošť za rok 2021
Účetní závěrka ZŠ a MŠ Bolehošť za rok 2021 
byla předložena zastupitelům obce ke schválení, 
dále byl předložen návrh na rozdělení hospodář-
ského výsledku ZŠ a MŠ Bolehošť za rok 2021. 
Hospodaření roku 2021 skončilo ztrátou ve výši 
24.216,83 Kč. Paní ředitelka navrhuje tuto ztrátu 
uhradit z rezervního fondu školy.
Hlasování: pro 7 (Jakub Šimerda, Jan Baše, Hana 
Kučerová, Miroslav Máslo, Ivo Šimerda, Roman 
Černý, Jiří Netík) 
Proti: 0
Usnesení č. 7/3/2022
Zastupitelstvo obce schvaluje účetní závěrku 
ZŠ a MŠ za rok 2021 a dále schvaluje uhrazení 
ztráty ve výši 24.216,83 Kč z rezervního fondu 
ZŠ a MŠ Bolehošť. 

Bod č. 13: Schválení aktualizace smlouvy o bu-
doucí smlouvě o zřízení věcného břemene
Zastupitelům byla předložena aktualizace 
smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného 
břemene a dohody o umístění stavby č. IV-12-
2020529/VB/001, Bolehošť p.č. 160/10, 15RD – 
vvnn + kn 
Hlasování: pro 7 : proti 0
Usnesení č. 8/3/2022
Zastupitelstvo obce schvaluje aktualizaci smlou-
vy o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene 
a dohody o umístění stavby č. IV-12-2020529/
VB/001, Bolehošť p.č. 160/10, 15RD – vvnn + kn 
a pověřuje starostu k podpisu smlouvy. 

Bod č. 14: Schválení smlouvy k zajištění uží-
vání silničního pozemku se Správou silnic Khk
Zastupitelům byla předložena smlouva se Sprá-
vou silnic Khk o podmínkách užívání silničního 
pozemku ke stavební činnosti – výstavba chod-
níku v B. Lhotě. 
Hlasování : pro 7 : proti 0
Usnesení č. 9/3/2022
Zastupitelé schvalují smlouvu o podmínkách 
užívání silničního pozemku ke stavební činnosti 
se SsKhk a pověřují starostu k podpisu smlouvy.

Bod č. 15: Průběh výstavby chodníku v Bole-
hošťské Lhotě
Pan starosta seznámil přítomné s postupem 
prací na výstavbě chodníku v Bolehošťské Lho-
tě. Realizace stavby probíhá dle plánu. V rámci 
výstavby bude třeba opravit některé úseky ka-
nalizace.

Bod č. 16: Oprava střechy budovy ZŠ a MŠ Bo-
lehošť
Zastupitelé byli seznámeni s rozsahem plá-
novaných oprav střechy na ZŠ a MŠ Bolehošť. 
Oslovena byla firma pana Bobáka. Nabídka činí 
57.760,80 Kč bez DPH. 
Hlasování : pro 7 : proti 0
Usnesení č. 10/3/2022
Zastupitelé schvalují nabídku pana Bobáka 
na opravu střechy na ZŠ a MŠ Bolehošť. 

Bod č. 17: Energetické úspory 
Zastupitelé projednali možnosti úspor elektric-
ké energie v obci vzhledem k vysokému nárůstu 
cen za energie. Jednalo se o možnostech umís-
tění fotovoltaických panelů v okolí vodojemu, 
poptání výměny LED veřejného osvětlení a mož-
ného vypínání veřejného osvětlení v části noci. 

Bod č. 18: Příprava žádosti o dotaci pro napoje-
ní nového vrtu na pitnou vodu 
Zastupitelům byla předložena nabídka firmy 
CEP na zpracování žádosti o dotaci pro napojení 
nového vrtu na pitnou vodu a jeho vystrojení.
Hlasování: pro 7 : proti 0
Usnesení č. 11/3/2022
Zastupitelstvo obce schvaluje nabídku firmy 
CEP na zpracování žádosti o dotaci.

Bod č. 19: Rozpočet projektů 1. etapy výstavby 
kanalizace a projektu stavebních úprav ZŠ a MŠ 
Přítomní byli seznámeni s rozpočtem na výstav-
bu 1. etapy kanalizace a projektu stavebních 
úprav v ZŠ a MŠ Bolehošť. Z důvodu extrémního 
zdražování stavebních prací se v tuto chvíli ani 
jeden z projektů neplánuje realizovat. Problé-
mem je nedostatečná kapacita MŠ, jejíž rozšíře-
ní se bude řešit jiným způsobem.

Bod č. 20: Ostatní
a) schválení darovací smlouvy pro Karolínu Ko-
vach na školu v přírodě
Hlasování: pro 7 : proti 0
Usnesení č. 12/3/2022
Zastupitelstvo obce schvaluje darovací smlou-
vu pro Karolínu Kovach – dar ve výši 1.000,- Kč 
na školu v přírodě
b) vymáhání pohledávek
- Bednář – pohledávky jsou nevymožitelné a bu-
dou odepsány
- Huptych – pokračuje se v soudním vymáhání 
c) pořízení hutnící desky – bude zakoupena 
do majetku obce 
Hlasování: pro 7 : proti 0
Usnesení č. 13/3/2022
Zastupitelstvo obce schvaluje nákup hutnící 
desky a pověřuje starostu k nákupu techniky.
d) prodej zametacího kartáče – nevyužitý majetek
Hlasování: pro 7 : proti 0
Usnesení č. 14/3/2022
Zastupitelstvo obce schvaluje prodej zametací-
ho kartáče. 
e) prodej krbových kamen – obecní hostinec – 
nepotřebný majetek
Hlasování: pro 7 : proti 0
Usnesení č. 15/3/2022
Zastupitelstvo obce schvaluje prodej krbových 
kamen z obecního hostince.
f ) příprava kulturních akcí (guláše)
g) žádost o příspěvek Linka bezpečí
 Hlasování: proti 7 : pro 0
Usnesení č. 16/3/2022
Zastupitelstvo obce neschvaluje příspěvek 
na Linku bezpečí.
h) rozpočtové opatření č. 2 a 3 /2022 schválené 
starostou obce – na vědomí 
g) návrh na vyřazení majetku obce VB
Hlasování: pro 7 : proti 0
Usnesení č. 17/3/2022
Zastupitelstvo obce schvaluje návrhy na vyřa-
zení majetku VB Povodí Labe

Bod č. 21: Diskuze

Bod č. 22: Závěr
Starosta poděkoval přítomným za pozornost 
a zasedání v 20:00 hod. ukončil.
Zápis byl vyhotoven dne: 3. 5. 2022

Přítomni: 8 členů zastupitelstva 
Omluveni: A. Jelínková – os. důvody
Neomluveni:
Ověřovatelé zápisu: M. Máslo, P. Prause
Zapisovatelka: Zdeňka Andržová
Hosté: 

Bod č. 1: Zahájení
Zasedání zastupitelstva obce Bolehošť bylo zahá-
jeno v 17 hodin starostou obce Jakubem Šimerdou. 

Zapisovatelkou byla jmenována Z. Andržová a ově-
řovateli zápisu byli jmenováni M. Máslo a P. Prause.
Hlasování: pro 8 : proti 0
Usnesení č. 1/4/2022
Zastupitelstvo obce schvaluje zapisovatelku 
Z. Andržovou, ověřovatele zápisu M. Másla 
a P. Prauseho.

Bod č. 2: Schválení programu
Předsedající seznámil přítomné s návrhem pro-

gramu v souladu s pozvánkou předanou členům 
zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou 
na úřední desce. Předsedající dal hlasovat o návr-
hu programu včetně jeho doplnění a změn (bod č. 
13,14,15,16,17)
Hlasování: pro 8 : proti 0
Usnesení č. 2/4/2022
Zastupitelstvo obce schvaluje navržený pro-
gram zasedání.

Zápis č. 4/2022 o průběhu zasedání obecního zastupitelstva konaného dne: 30. 5. 2022 na obecním úřadě v 17 hodin.
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Bod č. 3: Kontrola usnesení ze zápisu č. 3/2022
Veškerá usnesení jsou v pořádku.

Bod č. 4: Schválení závěrečného účtu obce 
a závěrky obce za rok 2021
Závěrečný účet obce za rok 2021 byl zveřejněn 
od 22. 4. do 30. 5. 2022 jeho součástí je zpráva 
o přezkoumání hospodaření za rok 2021. 
Hlasování: pro 8 : proti 0
Usnesení č. 3/4/2022
Zastupitelstvo obce schvaluje závěrečný účet 
obce za rok 2021 bez výhrad. 

Účetní závěrka obce za rok 2021 byla předložena za-
stupitelům obce ke schválení.
Hlasování: pro 8 (Jakub Šimerda, Petr Prause, Jan 
Baše, Hana Kučerová, Miroslav Máslo, Ivo Šimerda, 
Roman Černý, Jiří Netík) 
Proti: 0
Usnesení č. 4/4/2022
Zastupitelstvo obce schvaluje účetní závěrku 
obce za rok 2021. 

Bod č. 5: Průběh výstavby chodníku v Bolehoš-
ťské Lhotě 
Pan starosta seznámil přítomné s postupem prací 
výstavby chodníku v Bolehošťské Lhotě. Seznámení 
s více a méně pracemi.

Bod č. 6: Pořízení vybavení kuchyně v ZŠ a MŠ 
Bolehošť 
Zastupitelé projednali návrh na zakoupení nového 
plynového sporáku s elektrickou troubou. Výměna 
bude provedena z důvodu dosluhujících dvou stá-
vajících sporáků.
Hlasování: pro 8 : proti 0
Usnesení č. 5/4/2022
Zastupitelé schválili zakoupení nového plynové-
ho sporáku s 6-ti plotnami a elektrickou troubou.

Bod č. 7: Pořízení elektronického zámku 
ke vstupu na víceúčelové hřiště
Ke vstupu na hřiště před obecním úřadem bude na-
instalován elektronický zámek umožňující dálkové 
ovládání vstupu na sportoviště.
Hlasování: pro 8 : proti 0
Usnesení č. 6/4/2022
Zastupitelé schválili zakoupení elektronického 
zámku ke vstupu na sportoviště a pověřují sta-
rostu k zajištění instalace.

Bod č. 8: Výběr zhotovitele projektové doku-
mentace k chodníku u V. Nadýmače 
Na základě výsledku studie proveditelnosti pan sta-
rosta poptal zhotovitele projektové dokumentace 
na chodník u V. Nadýmače. Poptáno bylo 5 firem. 
Nabídku předložily 2 firmy.
Projekticon v ceně 285.000 Kč bez DPH
Legene v ceně 215.400 Kč bez DPH
Hlasování: pro 8 : proti 0
Usnesení č. 7/4/2022
Zastupitelé vybrali za zhotovitele projektové do-
kumentace firmu Legene s.r.o. a pověřují starostu 
k zadání vyhotovení projektové dokumentace.

Bod č. 9: Schválení dotační smlouvy s KHK 
Zastupitelům byla předložena dotační smlouva 
na výstavbu chodníku v Bolehošťské Lhotě od Krá-
lovehradeckého kraje. Získána byla dotace ve výši 
698 000 Kč.
Hlasování: pro 8 : proti 0
Usnesení č. 8/4/2022
Zastupitelé schvalují dotační smlouvu na výstav-
bu chodníku v Bolehošťské Lhotě s Královehradec-
kým krajem a pověřují starostu k podpisu smlouvy.
Bod č. 10: Schválení kupní smlouvy s Úřadem 
pro zastupování státu ve věcech majetkových
Zastupitelům byla předložena kupní smlouva k po-
zemku u obecního úřadu s Úřadem pro zastupování 
státu ve věcech majetkových. Jedná se o pozemek 
p.č. 271/1 v k.ú. Bolehošť.
Hlasování: pro 8 : proti 0 
Usnesení č. 9/4/2022
Zastupitelstvo obce schvaluje kupní smlouvu 
s Úřadem pro zastupování státu ve věcech majet-
kových na nákup pozemkové parcely č. 271/1 trva-
lý travní porost v k.ú. Bolehošť za cenu 14.500,- Kč 
a pověřuje starostu k podpisu smlouvy. 

Bod č. 11: Řešení nedostatečné kapacity ma-
teřské školy
Zastupitelé byli seznámení s možností řešení nedo-
statečné kapacity v mateřské škole Bolehošť. Řeše-
ním je modulární výstavba nového oddělení školky. 
Pan starosta poptá cenovou nabídku na projekt mo-
dulární výstavby.
Z důvodu modulární výstavby nového oddělení 
mateřské školy je třeba odstranit stávající budovu – 
zděnou kolnu. 
Hlasování: pro 8 : proti 0 
Usnesení č. 10/4/2022
Zastupitelstvo obce schvaluje demolici objek-
tu za budovou základní školy, na kterou je již 
schválený demoliční výměr.

Bod č. 12: Schválení plánu financování obnovy 
vodovodu 
Zastupitelům byl předložen ke schválení plán finan-
cování obnovy vodovodu obce Bolehošť. 
Hlasování: pro 8 : proti: 0
Usnesení č. 11/4/2022
Zastupitelstvo obce schvaluje plán financování 
obnovy vodovodu obce Bolehošť. 

Bod č. 13: Schválení úplaty za žáka v mateřské 
škole pro rok 2022/2023
Starosta seznámil přítomné s návrhem úplaty 
za umístění žáka v MŠ pro školní rok 2022 - 2023. 
Výpočet dle nákladů MŠ v předchozím roce vychází 
290 Kč/dítě. Zastupitelé souhlasí s částkou 290,- Kč.
Hlasování: pro 8 : proti 0 
Usnesení č. 12/4/2022
Zastupitelé schvalují výši úplaty na žáka v MŠ 
Bolehošť na školní rok 2022/2023 ve výši 290,- 
Kč/měsíc.

Bod č. 14: Schválení smlouvy o poskytnutí 
podpory ze Státního fondu životního prostředí
Zastupitelům byla předložena smlouva o poskytnu-

tí podpory ze Státního fondu životního prostředí. 
Hlasování : pro 8 : proti 0
Usnesení č. 13/4/2022
Zastupitelé schvalují smlouvu o poskytnutí 
podpory ze Státního fondu životního prostředí. 
Podpora je určena výhradně na akci „Vybudo-
vání zdroje pitné vody v obci Bolehošť“ a pově-
řují starostu k podpisu smlouvy.

Bod č. 15: Energetické úspory – výměna VO
Pan starosta seznámil přítomné s možnostmi ener-
getických úspor v obci. Jedná se o výměnu veřej-
ného osvětlení za úspornější. K možné realizaci je 
potřebné vyhotovit pasport. 
Hlasování : pro 8 : proti 0
Usnesení č. 14/4/2022
Zastupitelé pověřují starostu k zajištění vyho-
tovení pasportu veřejného osvětlení.
 
Bod č. 16: Schválení smlouvy mezi MAS NAD 
ORLICÍ a ZŠ a MŠ Bolehošť
Zastupitelům byla předložena ke schválení 
bezúplatná smlouva o převodu majetku z MAS NAD 
ORLICÍ na ZŠ a MŠ Bolehošť. 
Hlasování : pro 8 : proti 0
Usnesení č. 15/4/2022
Zastupitelé obce schvalují smlouvu o bezúplat-
ném převodu z MAS NAD ORLICÍ na ZŠ a MŠ 
Bolehošť. 

Bod č. 17: Ostatní
a) vyřazení pohledávek Arlie Paradice a Jan Bednář 
z důvodu nevymožitelnosti 
Hlasování: pro 8 : proti 0
Usnesení č. 16/4/2022
Zastupitelstvo obce schvaluje vyřazení pohle-
dávek firmy Arlie Paradice ve výši 91.005,- Kč 
a p. Jana Bednáře ve výši 121.000,- Kč. 
b) příprava projektu malé vodní nádrže v B. Lhotě – 
seznámení
c) osvětlení multifunkčního hřiště – výběr možností 
osvětlení
d) návrh na vyřazení majetku obce dle seznamu 
v příloze
Hlasování: pro 8 : proti 0
Usnesení č. 17/4/2022
Zastupitelstvo obce schvaluje návrhy na vyřa-
zení majetku obce dle přiloženého seznamu.
e) kompenzace za zničenou úrodu pro Agrospol Bo-
lehošť, a. s. – objízdná trasa uzavřených propustků 
– zastupitelé nesouhlasí s kompenzací škody pro 
Agrospol Bolehošť, a. s.
f) Rozpočtová opatření č. 4 schválené starostou 
obce – zastupitelé berou na vědomí 

Bod č. 18: Diskuze

Bod č. 19: Závěr
Starosta poděkoval přítomným za pozornost a zase-
dání v 19:20 hod. ukončil.
Zápis byl vyhotoven dne: 31. 5. 2022
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Úpravy pozemku u hřiště

V rozmezí dubna až začátku června jsme pomocí těžké techniky pra-
covali na úpravách zakoupeného pozemku u hřiště. Odstranilo se 
oplocení. Vyřezala se téměř všechna náletová zeleň, kromě cenných 
vzrostlých stromů. Bagr vytrhal pařezy a srovnal se zemí starou kol-
nu. Následovaly terénní úpravy, při kterých jsme využili i přebyteč-
nou ornici vzniklou během výstavby chodníku v Bol. Lhotě. Pozemek 
se v rámci možností srovnal a osel travinou. Počasí přálo, a ještě v 
den výsevu pršelo. Pátý den už travní semeno klíčilo. Zvolili jsme 
rychle rostoucí směs travin, aby se do srpna trávník dostatečně za-
hustil. Zatím to vypadá, že se to podaří. Pozemek je připravený pro 
pořádání desátého ročníku Gulášových slavností. Za realizaci děku-
jeme firmě pana Hojného a zaměstnancům obce.

Jakub Šimerda

 Z naší obce

Rekonstrukce vodovodu u školy

V ulici u školy došlo k výměně další poruchové části vodovodu. 
Zejména na křižovatce u Habeše byly poruchy časté. Dokonce 
ještě těsně před opravou došlo 29. dubna k havárii. Na vině je 
nekvalitní litina druhořadé jakosti, která byla v sedmdesátých le-
tech použita. Nic lepšího tehdy bohužel nebylo dostupné. Nové 
vodovodní potrubí je vyrobeno z vysokohustotního polyethylénu 
nejvyšší kvality. Během oprav byla zrealizována nová přípojka pro 

rodinný dům vyrůstající vedle školy. Před školou byl nainstalován 
nový nadzemní hydrant v rámci zvýšení požární bezpečnosti. Re-
alizaci oprav, jejíž cena přesáhla 800 000 Kč, provedla opět spo-
lečnost AQUA SERVIS z Rychnova nad Kněžnou. 

Jakub Šimerda
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Řešení nedostatečné kapacity mateřské školy

Místní mateřská škola má poslední roky velké problémy s kapaci-
tou. Ta je stanovena na 24 dětí, ale v pravomoci obce je dočasné 
navýšení až na 28 žáků. Tuto výjimku využíváme po dohodě s paní 
ředitelkou jen z části, neboť prostory školky nejsou nafukovací. 
Poslední dva roky je tedy ve školce 26 dětí. Bohužel se i tak na 
některé místní děti nedostane a vůbec není možné, aby mohly 
nastoupit děti mladší tří let nebo ty, které tohoto věku dovrší již 
během podzimu. 
Obec má již připravený komplexní projekt na rozšíření kapacity 
školky, ale i školy a družiny. Vzhledem k počtu narozených dětí 
se během pár let naplní také kapacita školy, která je 36 dětí. Bo-
hužel, vzhledem k současné situaci, kdy se všechno neúměrně 
zdražuje, si obec tento projekt nemůže dovolit realizovat.
Přišli jsme tedy s alternativním řešením, kdy rozšíříme alespoň 
kapacitu školky. A to formou tzv. modulární výstavby. Na školní 
zahradě bude během těchto prázdnin zdemolována stará stodola. 
Na jejím místě vyroste modulární školka sestavená z kontejnerů. 
Výhodou tohoto řešení je nižší cena a absence nutnosti pevných 
základů, stačí pouze betonové patky. A co je asi nejdůležitější, 
jakmile se v naší obci porodnost zase sníží, toto nové oddělení 
školky lze zase demontovat a prodat do jiné obce. Řešení je to 
v praxi vyzkoušené a funkční. Vzhledem k tomu, že nám v obci 
roste dalších více jak 15 rodinných domů, dětí bude i v nejbližší 
budoucnosti nadále přibývat.

Jakub Šimerda
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Vybavení kuchyně základní školy

Ve školní kuchyni přibylo nové vybavení. Původní již částečně ne-
funkční plynové sporáky neprošly revizí.  Nově se v kuchyni vaří 
na šestiplotnovém sporáku české značky RM Gastro vč. elektrické 
trouby. Ten byl vybrán z několika typů výrobků, které nám nabízeli. 
Za dodávku a instalaci děkujeme panu Baškovi z Vyhnanic. Pořizo-
vací cena přesáhla 100 000 kč.

Jakub Šimerda

Informace k odpadovému hospodářství

Dovolujeme si připomenout, že dřevitý biologický rozložitelný od-
pad můžete ukládat celoročně na určené místo na křižovatce u Ag-
rospolu. Firma Smola z Opočna z tohoto materiálu vyrábí dřevní 
štěpku, kterou se poté topí v elektrárně nebo teplárně. Tento způ-
sob likvidace dřevitého odpadu obec nic nestojí. V letošním roce 
jsme si navíc část štěpky ponechali a použili ji jako mulč kolem 
stromů a keřů. Dohromady šlo asi o 20 m3. Výrobní cena je 180 Kč 
za m3, což je cena velmi příznivá.
Vedle hromady klestí je také celoročně umístěn velkoobjemový ze-
lený kontejner na měkký biologicky rozložitelný odpad (tráva, listí, 
apod.). Ten je určen pro případy, kdy dojde k jednorázové produkci 
velkého množství bio odpadu, který se nevejde do domácích po-
pelnic.
V minulém roce jste si mohli všimnout nových červených popelnic 
na sběrných místech. Do těch se třídí elektroodpad, který následně 
sváží naši obecní pracovníci a dále ho zdarma likviduje specializo-
vaná firma. Tyto elektropopelnice jsou doposud umístěny u obcho-

du s potravinami, v Lipinách a u školy. V rámci výstavby chodníku 
v Bol. Lhotě bylo vybudováno nové místo pro nádoby na tříděný 
odpad, kde bude nově také umístěna elektropopelnice. Do těchto 
nádob můžete vhodit jakýkoliv elektroodpad, který se do nich ve-
jde. Pokud se potřebujete zbavit něčeho většího – lednic, televizí, 
praček apod., můžete nadále využívat mobilní sběr, který probíhá 
2x ročně společně se sběrem chemického odpadu. Žádáme tedy, 
abyste vedle červených popelnic neukládali velké kusy vysloužilé 
elektroniky a počkali na předem ohlášený mobilní sběr.
Nakonec připomínáme, že u školy najdete dvě popelnice, které 
jsou určené na jedlé tuky a oleje vzniklé během vaření. Ty je nut-
né ukládat v uzavíratelných nerozbitných nádobách – ideálně PET 
lahvích. V žádném případě není možné oleje a tuky jen tak vylít 
do popelnice nebo je třeba ukládat ve skleněných lahvích. Do ná-
doby vůbec nepatří vyjeté oleje z automobilů ani jiná maziva. Divili 
byste se, ale i ty je tam možné najít. Z takto vytříděných jedlých 
tuků a olejů se poté vyrábí složka, která se přimíchává do paliv, 
stejně jako se vyrábí např. z čistého řepkového oleje.
Děkujeme, že třídíte. 

Jakub Šimerda

Změny v dopravním značení

Na základě diskuze mezi zastupiteli postupně upravujeme dopravní 
značení v obci. Na křižovatce u Záleských byla nainstalována zvýraz-
něná dopravní značka STOP. V Koutech při výjezdu od autoservisu 
pana Hedvičáka přibylo dopravní zrcadlo. To je také umístěno na kři-
žovatce na Habeši, kde jsou nyní zrcadla dvě. Třetí dopravní zrcadlo 
bude umístěno v Lipinách u Čižinských. Dobrý rozhled v křižovatce je 
velmi důležitým aspektem dopravní bezpečnosti.
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Další změnou bude omezení rychlosti na 30 km/h v ulici kolem auto-
servisu a v ulici Pod rybníky. K tomu nás vedli stížnosti na nepřiměře-
nou rychlost projíždějících vozidel. Jde o jednosměrné komunikace 
s pohybem cyklistů a chodců. Hrají si zde také děti.
Od občanů jsme dostali další návrhy, třeba na umístění retardérů 
na Habeši nebo na instalaci informačních radarů pro měření rychlosti 
na vjezdech do obce. K těmto radarům se stavíme spíše negativně, 
neboť jejich vliv na snížení rychlosti projíždějících vozidel je velmi 
diskutabilní. Velkým negativem je také pořizovací cena. Jeden přijde 
na 50 000 – 70 000 Kč bez DPH. Maketa policisty při vjezdu do Sol-
nické ulice situaci nezachrání, ale náhodně projíždějící piráty silnic by 
přibrzdit donutit mohla…
Budeme rádi i za další vaše připomínky k bezpečnosti silniční dopravy.

Jakub Šimerda
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Rekonstrukce malé vodní nádrže v Bolehošťské Lhotě

Malou vodní nádrž v Bolehošťské Lhotě 
najdeme již v katastrální mapě z roku 1840. 
Nádrž je napájena pramenem spodní vody, 
který je oficiálním počátkem Chropotínského 
potoka. Technický stav vodní nádrže je vel-
mi špatný, opěrné zdi z opuky jsou rozpadlé 
a ani výpustní zařízení není funkční. Nechali 
jsme tedy zpracovat projekt na rekonstrukci. 
Ten připravil pan Štěnička z Týniště nad Orli-
cí. Na jaře tohoto roku jsme získali stavební 
povolení. Projekt stál 82 000 Kč avšak 70 % 
z této ceny nám proplatil, v rámci dotačního 

titulu na podporu zadržování vody v krajině, 
Královéhradecký kraj.
Nádrž získá zcela novou podobu. Místo nud-
ného obdélníkového tvaru a kolmých břehů 
bude nově maximálně využit dostupný okolní 
prostor. Dno nádrže bude mít různou hloub-
ku a nebude chybět litorální zóna určená pro 
vodní rostliny. Opraveno bude i výpustní za-
řízení. Břehy budou mít mírný sklon a umožní 
živočichům přístup do vody. Ty budou zhoto-
veny opět z opukového kamene, aby se za-
choval historický ráz nádrže.

Odhad realizačních nákladů vychází 
na 1 2000 000 Kč. Nejde o malou sumu, 
a proto budeme na konci prázdnin žádat 
o peníze z dotačního programu Ministerstva 
zemědělství, který podporuje obnovu malých 
vodních nádrží a rybníků. Pokud uspějeme, 
získáme 70 % uznatelných stavebních výda-
jů. Se samotnou rekonstrukcí se počítá v prv-
ní polovině příštího roku.

Jakub Šimerda
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Plánované podzimní výsadby

Obec získala další dotaci z Ministerstva životního prostředí na vý-
sadbu stromů v intravilánu obce ve výši 150 000 Kč, která pokryje 
až 100 % nákladů. Vybrány byly tři lokality, kde budou stromy vy-
sazeny. Po 3 ks v Koutech, 3 ks před poštou u bytovek a 17 ks na 
Solnické ulici podél chodníku u novostaveb. Půjde o druhy hloh 
slívolistý a muchovník stromovitý – dekorativní stromy s malým 

Solnická ulice

vzrůstem okolo 6 – 7 metrů. Použity budou velké sazenice s balem 
a obvodem kmínku 12 – 14 cm. Tato nová výsadba vhodně rozšíří 
obecní zeleň a zejména na Solnické pomůže oddělit silniční komu-
nikaci od zástavby.

Jakub Šimerda

U bytovekKouty
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Koncert kapely TRIO RIO

Ve velkém sále obecního hostince se sešlo té-
měř 80 hostů, kteří se přišli pobavit, zazpívat 
a zatančit. Sál se zaplnil a v 17 hodin jsme se 
mohli zaposlouchat do více či méně známých 
písní. Jak je již zvykem hosté si poslech mo-
hou zpříjemnit sklenkou dobrého pití nebo 
jídla. 90 minut uteklo jako voda a kapela 
TRIO RIO se pomalu loučila. Děkuji za Vaši 
účast a budeme se na Vás opět těšit příště. 
Tentokrát k nám přijede kapela Rangers band 
– Plavci a to v sobotu 8. října. 

Zdeňka Andržová

Zájezd do pražského Divadla Radka Brzobohatého

Pokud jste nikdy nečetli knihu nebo nevidě-
li film, nemějte obavy, že děj nepochopíte. 
V kostce řečeno, děj je zasazen do prostře-
dí dámského knižního spolku, který se roz-
hodne pro četbu slavného románu Padesát 
odstínů šedi. Ze čtenářek a fanynek erotic-
kého díla si pak tato muzikálová parodie dělá 

ohromnou legraci. Prostě se jen s hlavními 
představitelkami začtěte do románu a nechte 
se vést…
50 ODSTÍNŮ! má za cíl diváka pobavit, a to 
se daří. Najdou se ovšem i tací, kterým tento 
styl humoru nic neřekne a třeba by i opustili 
sál, ale pokud jste otevřeni opravdu všemu 

a zároveň vás neodradí ne pro každého při-
jatelné ztvárnění, 50 ODSTÍNŮ! vás nadchne. 
Celodenní výlet se vskutku vydařil, počasí 
na jedničku, divadlo pobavilo, někteří si do-
plnili slovník a jiní si zahráli hlavní roli. 

Zdeňka Andržová
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Vítání občánků 

Letošní vítání nových občánků v naší obci proběhlo opět ve vel-
kém sále obecního hostince. Větší prostory jsme začali využí-
vat nejprve z důvodu omezení, která nám připravil covid. A nyní 
k našemu potěšení, z důvodu velkého počtu narozených dětí, 
v těchto prostorech zůstáváme. Rodiče mohou přijet s kočárky 
až na sál a je zde velký prostor i pro příbuzné a hosty. Tento-
krát jsme přivítali devět miminek. Po úvodním slovu a přivítání, 
si pro nás připravily děti ze Základní školy Bolehošť společně 
s paní učitelkou pásmo básniček a písniček, za což jim pat-
ří naše poděkování. Poté již gratulace k narození dětí, předání 
dárků a květin, podpis do pamětní knihy a přípitek. Následovalo 
focení u kolébky a jako vždy jedno společné foto na památku. 
Přichystáno bylo slavnostní občerstvení, za které děkujeme pro-
vozovateli obecního hostince. 

Zdeňka Andržová
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Jarní setkání seniorů

Poslední květnovou sobotu jsme věnovali našim seniorům. Uskuteč-
nilo se jarní setkání seniorů obcí Ledce, Očelice a Bolehošť. Tento 
netradiční čas byl náhradou za dva roky odkládané vánoční setkání. 
Úvodním slovem přivítali přítomné starostové obcí a posezení již 
tradičně zahájily děti z MŠ a ZŠ Bolehošť svým vystoupením. Celé 
odpoledne k tanci a poslechu hrála skupina Combi z Rychnova nad 
Kněžnou.  Přítomní mohli ochutnat sváteční pohoštění a po veče-
ři nám přijel zahrát mladý týnišťský žesťový soubor. Mnozí hosté 
při poslechu dechové hudby zavzpomínali na dobu, kdy chodívali 
na taneční zábavy. Vystupující sklidili velký potlesk. Doufám, že pro 
všechny přítomné to bylo mile strávené odpoledne a budeme se 
na Vás těšit příště již v tradiční vánoční čas. 

Zdeňka Andržová
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Společenská kronika

Svá životní jubilea oslavili

Oslavencům přejeme pevné zdraví 
a dostatek životního elánu a optimismu. 

Lhotská Vilma 75

Neterda Ivo 70

Hojná Věra 82

Veselková Jaroslava 75

Sarvašová Jana 80

Tencarová Jana 70

Henclová Jaroslava 80

Faltová Zdeňka 75

Simon Jan 75

Jelenová Jaroslava 75

Dolejší Věra 82

Veselka Oldřich 80

Matuška Zdeněk 82

Mezi námi jsme přivítali

Ať Vaše děti vyrůstájí ve zdraví a radosti.

Nela Hladíková

Rozárie Krahulcová

Z našich řad odešli

Všem pozůstalým vyjadřujeme upřímnou soustrast!

Anežka Bartošová ve věku 91 let

Hana Kramářová ve věku 75 let

Jiří Bouška ve věku 90 let

 Dění ve škole

Den dětí u hasičů

V pátek 3. června jsme se dopoledne s dětmi z mateřské školy 
a odpoledne s žáky základní školy vydali na exkurzi k našim dob-
rovolným hasičům z Bolehoště, kteří si pro nás připravili prohlídku 
hasičské základny a aktivity ke Dni dětí. 
Po příchodu jsme si prohlédli techniku našich hasičů. Poté jsme 
shlédli i techniku z minulého století a vše plně funkční. Následo-
vala zkouška hašení v podobě pokoření PET lahví s vodou. Násle-
dovala prohlídka vnitřních prostor a klubovny našich hasičů, kde 
byly pro děti připraveny nějaké úkoly, ukázka základních uzlů a to-
pografie. Všechny připravené úkoly jsme zvládli skvěle, věříme, že 
jsme si ostudu neudělali. Prohlédli jsme si poháry našich hasičů 
za jejich úspěchy. Dostali jsme omalovánky a mohli si vyzkoušet 
hasičskou helmu. Na závěr jsme ještě mohli vyzkoušet hašení 
z vodního děla. Žáci základní školy měli navíc připravenou i střel-
bu ze vzduchovky. Tímto bychom chtěli našim dobrovolným hasi-
čům moc poděkovat za krásné dopoledne pro děti z mateřské školy 
a krásné odpoledne pro žáky základní školy. Je velice důležité, že 
v obci jsou dobrovolní hasiči, kteří se tak skvěle starají o svou zá-
kladnu a jsou pro nás všechny velmi důležití. Skvěle jsme si páteční 
den užili a poděkování patří všem, kteří pro nás program připravili 
i za odměny, které pro nás měli hasiči připravené. Příští rok se opět 
těšíme na viděnou. 

Děti a učitelky ZŠ a MŠ Bolehošť
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Den dětí ve školce

Dne 1. června má nejen svátek Laura, kterou máme ve školce a do-
nesla pro své kamarády nějaké sladkosti. Ale toto datum patří 
především všem dětem na celém světě, protože slaví svůj svátek. 
Dopoledne jsme pro děti připravili sváteční hostinu a potom…. 
Potom se ozval hlas zvonečku. Že by Ježíšek, nebo snad čertíci…? 
Omyl, asi to byl pošťák. Když jsme totiž vyšli ze školky, abychom si 
užili pobyt na školní zahradě, objevili jsme dopis určený pro děti 
z mateřské školy v Bolehošti. Dopis jsme otevřeli, protože jsme byli 
zvědaví, co se v něm píše. Bylo to psaní od kouzelného skřítka. 
V dopise nám všem popřál krásný svátek dětí a zároveň nás poprosil 
o splnění 3 úkolů. Měli jsme zazpívat jednu písničku, zarecitovat 
jednu básničku a zatančit jeden taneček. Protože jsme teď pilně 
nacvičovali na vystoupení na setkání seniorů a na dětský den, tak 
písničku, básničku i taneček jsme měli nacvičené a kouzelnému 
skřítkovi jsme mohli jeho přání splnit. V dopise bylo dále psáno, že 
pokud přání splníme, najdeme u zahradního domečku na stromě 
zavěšené drobné dárečky pro každého. Kdo ve školce ten den ne-
byl, byly dárečky od skřítka nechané v košíku pod stromem. 
Moc Ti děkujeme skřítku! 
A jak bylo psáno v dopise – budeme hodní, budeme si vzájemně 
pomáhat, budeme používat kouzelná slovíčka. Máme totiž velké 
štěstí, že si svůj svátek můžeme hezky užít. Ne všechny děti ve svě-
tě to štěstí mají, ale o to víc na ně myslíme a doufáme, že i naši 
kamarádi po celém světě si budou moci svátek všech dětí užívat 
tak krásně jako my tady.

Bc. Petra Jedlinská, DiS – vedoucí učitelka MŠ
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Sovičky

Ve čtvrtek 23.06.2022 jsme měli možnost se na naší školní zahradě 
účastnit programu SOVIČKY. Přijeli k nám manželé Podolští z Králík 
z Království sov a přivezli s sebou několik soviček na ukázku. Moc 
hezky nám o sovičkách vyprávěli, sovičky nám ukázali. Měli jsme 
možnost vidět i různé velikosti vajíček sov, protože každý druh 
sovy má jinou velikost vajíčka. Vyprávění to bylo velice zajímavé, 
dozvěděli jsme se spoustu nových věcí. To, že mají sovy výborný 
zrak, to jsme věděli. Že mají ale i perfektní sluch, to už třeba každý 
z nás tolik netušil. V každém případě bylo odpoledne se sovičkami 
velice příjemné. Nakonec jsme od paní Podolské dostali i nákres, 
jak se naučit namalovat si sovičky. Škola i školka dostala sovičkové 
pexeso. A pro každého jsme dostali záložku s obrázky soviček.

Bc. Petra Jedlinská, DiS – vedoucí učitelka MŠ

Spaní předškoláků ve školce

Ve čtvrtek 16.06.2022 jsme se s našimi 7 předškoláky sešli ve školce 
v 18:00 hodin, abychom se společným přespáním rozloučili s ma-
teřskou školou. Všichni si donesli potřebné „vybavení“, které bylo 
potřeba. Spací pytel, baterku, kartáček na zuby, zubní pastu i osuš-
ku a sprchový gel na mytí. Poté co jsme se všichni sešli, tak násle-
dovala cesta do Lipin na hřiště kolem lesa s plněním úkolů podle 
označené cesty. Červený nebo oranžový fáborek značil nějaký úkol. 
Měli jsme třeba skákat po jedné noze, napočítat po jedné do de-
seti, zazpívat písničku, kde se objevuje nějaké lesní zvíře. Úkoly 
jsme úspěšně splnili a na závěr cesty nás na Slukově vyhlídce čekal 
poklad v podobě drobných dárečků – omalovánky, pexeso, voskov-
ky, rozvrh hodin i nějaká ta malá sladkost. A už jsme byli na hřišti 
v Lipinách. Tam jsme jako poslední úkol měli poskládat čepici z no-
vin, jako nosí Večerníček. A potom už byla večeře. Opekli jsme si 
výborné špekáčky a k tomu byla limonáda. 
Velice děkujeme SK Sokolu Lipiny, které dětem večeři i limonády 
věnovalo zdarma v rámci našeho spaní ve školce. MOC DĚKUJEME.
Po výborné večeři jsme se ještě povozili na kolotoči, několikrát sje-
li skluzavku nebo jsme si zaskákali v pytli. Sluníčko už zapadalo 
a nám nezbývalo nic jiného než se hezky rozloučit, ještě jednou 
moc poděkovat a vydat se cestou kolem lesa zpátky do školky. Ješ-
tě že jsme měli baterky, kterými jsme si svítili na cestu, protože 
už bylo docela tma. Při příchodu do školky nás ještě čekal „Bobřík 
odvahy“. Úplně bez baterky a každý sám si ve tmě obešel zahradu 
naší školky. No a pak už sprchování, převléknutí do pyžama a hurá 
do spacáku. Samozřejmě byla čtená pohádka na dobrou noc a po-
tom… Sladké sny ve školce.
Ráno jsme nemuseli brzy vstávat. Tedy paní učitelky musely, ale 
my ostatní jsme měli povoleno vstávat, až jsme se vzbudili. Násle-
dovalo čištění zoubků a snídaně. To už ve školce byli kamarádi, co 
s námi nespali a tak jsme si hráli, malovali. 
Myslíme si, že se nám spaní ve školce vydařilo a dětem se rozlou-
čení se školkou líbilo. Nikdo si nestýskal po rodičích, všichni se 
vyspali do růžova. 
Ještě jednou bychom chtěli poděkovat SK Sokolu Lipiny za vý-
borné špekáčky a připravený oheň, na kterém jsme si je mohli 
opéct. Taky děkujeme za limonády, které byly po večeři skvělým 
osvěžením.
Věříme, že se toto rozloučení se školkou bude opakovat pro všech-
ny, kteří budou vždy odcházet od září do školy. Je to takové skuteč-
né rozloučení s jednou důležitou etapou v životě. Po prázdninách 
čeká naše předškoláky další a nová fáze v životě, do které všem 
přejeme mnoho štěstí a dalších skvělých zážitků, jako byl, doufá-
me, i tento rozlučkový.

Učitelky MŠ Bolehošť
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Sportovně turistický kurz

Prázdniny jsou na dosah a my všichni přemýšlíme, kam na dovole-
nou. Někteří z nás preferují slunce a moře, jiní kolo či turistiku anebo 
raději zůstáváme doma na zahradě s bazénem a občas si vyjedeme 
na výlet za krásami naší vlasti. I my jsme jednu takovou krásnou ob-
last navštívili.
Se školou jsme se vydali na týdenní sportovně turistický kurz do Ro-
kytnice nad Jizerou. Už pondělní cesta vlakem a chvilka autobusem 
byla zážitek. Z Bolehoště jsme vyjeli po osmé hodině a na místo jsme 
dorazili až po poledni. Naše horská chata měla krásné jméno Roxana. 
Ubytovali jsme se a čekal na nás oběd. Vařili zde výtečně. Odpoledne 
jsme si prohlédli Rokytnici a už jsme tušili, co nás asi příští dny čeká. 
Všude okolo nás byly samé kopce - prostě Krkonoše. Ráno, po vy-
datné snídani jsme si pověděli následující program, vytvořili jsme si 
portfolia, kde jsme v průběhu zaznamenávali všechny důležité oka-
mžiky, plnili pracovní listy s úkoly, luštili tajenky, malovali, lepili. Pak 
jsme šli do bazénu. Voda byla chladná, ale nám to nevadilo. A byl tu 
první výlet na Studenov. Do chaty jsme se vrátili příjemně unave-
ni, následovala opět výborná večeře, chvilka her a povídání a hurá 
na kutě, abychom nabrali síly na další celodenní výlet k prameni 
Labe. Ráno jsme dostali balíčky s řízkem a vydali jsme se do hor. Na-
horu to šlo rychle, jeli jsme totiž autobusem. U Vrbatovy boudy jsme 
13.6. dováděli na sněhu! Zpět dolů jsme našlapali asi šestnáct kilo-
metrů. Bylo to sice z kopce dolů, ale samý kámen a kořen, a tak když 
jsme viděli chatu Roxanu, radovali jsme se. Po zaslouženém výkonu 
následovalo ocenění. Všichni jsme dostali medaile. A byl tu čtvrtek. 
Počasí nám trošku zamíchalo s programem, ale to nic. Dopoledne 
jsme se vydali na Strážník, odkud byl nádherný výhled. Při zpáteční 
cestě nás osvěžil mírný deštík a už tu byl poslední oběd – nevíme, 
zda to bylo tím čerstvým vzduchem, ale vždy jsme vše snědli. Osvě-
žení bylo i odpoledne v bazénu. Na závěr našeho pobytu jsme si spo-
lečně opekli buřty, zhodnotili celé čtyři dny, rozdali jsme si diplomy 
a odměny, sbalili kufry a šli naposledy do pelíšku s vědomím, že se 
zítra už vyspíme ve své postýlce doma u mamky a taťky. Nestýskali 
jsme si, nebyl na to čas. 
V pátek ráno přijel pan Hacura, který nám naložil kufry a odvezl nám 
je zpět do školy, za což mu patří veliké díky, tak jako dalším, kteří se 
nabídli, že by nám se zavazadly pomohli. A už se těšíme domů. Okolo 

druhé hodiny odpoledne, znaveni cestou, jsme se na bolehošťském 
nádraží rozběhli do náručí čekajících maminek i tatínků. Nyní i něja-
ké slzičky ukáply, ale opravdu byly první. Všichni jsme si oddechli, že 
se vše vydařilo a jsme v pořádku doma. 
Poděkování patří také rodičům, které jsme zásobovali krásnými fo-
tografiemi, a oni nám na oplátku posílali povzbuzující zprávy. Ne-
smíme zapomenout s poděkováním ani na personál Hotelu Roxana. 
Zázemí a kuchyně byly nedostižné. A za nás pedagogy si poděkování 
zaslouží především všechny děti, protože vydržely celý týden v krás-
ném prostředí - bez rodičů, zvládly náročné túry, pracovaly s chutí, 
poslouchaly, byly prostě prima.
Přejeme vám všem, ať si užijete zasloužené volno, krásnou dovole-
nou, dětem krásné prázdniny a ať navštívíte hezká místa, kterých je 
v Čechách opravdu hodně. 
 Mgr. Denisa Školníková
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Společný výlet do ZOO

Blíží se konec školního roku. Shon, dohánění, zkoušení, trochu 
(i více) stresu. To vše k tomuto období patří. Samozřejmě ale i pří-
jemné věci – jako je školní výlet. A zvláště, když bude po dvou letech. 
Společně s dětmi z MŠ jsme ve čtvrtek 26. května vyjeli na vytou-
žený výlet. Ráno pro nás přijel krásný autobus a hurá do Stěžer. 
To byla naše první zastávka. Malý ZOOpark se zvířátky byl prima. 
Zvířátkům jsme dovezli mrkvičky a jablka a paní průvodkyně nám 
pověděla mnoho zajímavých informací. Nastal čas oběda. Dostali 
jsme ze školní kuchyně balíček s kuřízkem a chlebem. Povedl se, 
byla to mňamka. A zpět do autobusu a jede se dál. Hrádek u Ne-
chanic byl naše další zastávka. Školáci a předškoláci se vydali 
na prohlídku zámku a ti nejmenší čekali v zámecké zahradě, kde si 
to také patřičně užili. Nechyběl ani nákup suvenýrů. Jen zmrzlina 
nám chyběla. Hurá zpět do autobusu a jede se směr škola v Bole-
hošti. V autobuse jsme si zazpívali, aby nám cesta rychleji utíkala. 
U školy na nás už čekali rodiče. Výlet se nám moc líbil, počasí nám 
přálo a tak se těšíme na další akce, které nás na závěr tohoto škol-
ního roku ještě čekají.

Zdravé zuby

Zdraví je v této „zvláštní době“ skloňováno ze všech stran. Jestli-
pak jste věděli, že zubní kaz je jedno z nejčastějších onemocnění? 
I když jsme ještě malí a zoubků máme jen dvacet, někteří už víme, 
jaké to je, když bolí zub. A abychom tomuto předešli, proběhl u nás 
ve škole projekt Zdravé zuby.
Nejdříve jsme si společně o zoubkách povídali, potom jsme samo-
statně vypracovali pracovní listy a na závěr jsme si vyčistili zuby 
správným způsobem tak, jak jsme se to teoreticky naučili.
Jedna paní zubařka má ve své ordinaci pěkné heslo: „Starejte se 
o své zuby, třetí už vám nenarostou.“ My máme teprve první, ale 
i tak – prevence je prevence.

Ochutnávkový koš ovoce a zeleniny

Naše škola je už dlouhá léta zapojena do projektu „Ovoce a zele-
nina do škol“. Dvakrát do měsíce dostáváme zdarma ovoce nebo 
zeleninu. Jednou to je rajče, jindy třeba paprika či pomeranč nebo 
džusík. Doprovodným programem k tomuto projektu je ochutnáv-
kový koš, ve kterém jsou netradiční druhy ovoce i zeleniny. 
Tentokrát jsme si obsah nemohli vybrat sami, ale to nevadilo. 
Uspořádali jsme soutěž o nejkreativnější talíř z daných surovin. 
Museli jsme se nejdříve domluvit – což bylo pro některé hodně těž-
ké, rozdělit si práci, nápad zrealizovat a hlavně na závěr vše s chutí 
sníst. To bylo na této akci ze všeho nejlepší. Mňam. Děkujeme. 

Mgr. Denisa Školníková
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Výlet do Častolovic

V úterý 14.06.2022 jsme se vydali na výlet do Častolovic. Někdo jel 
úplně poprvé vlakem, takže to byl pro některé děti první příjemný 
zážitek. Vystoupili jsme na zastávce a vydali se do zámeckého parku. 
Nasvačili jsme se a už jsme měli možnost vidět první zvířátka. Po-
zorovali jsme kačenky i s malými káčátky. Pak jsme v ohradě viděli 
divoká prasata, bílé daňky a jeleny. Došli jsme k minizoo, kde jsme 
si zaplatili vstupné a nakoupili krmení pro zvířátka, protože v této 
minizoo nesmí nikdo krmit zvířata ničím, co donese z domova. Pa-
nečku, těch zvířat tam ale bylo. Lamy, ovečky, kozy, pštros, oslíci, 
poníci, morčátka, pávi,… No nádhera. Po prohlídce minizoo jsme se 
byli podívat na nádvoří zámku. Tam je to také moc krásné. Uprostřed 
nádvoří je kašna a také tam jsou voliéry s papoušky. Nechyběl ani ná-
kup suvenýrů. Každý si koupil magnetku s nějakým zvířátkem právě 
z minizoo. Pak už byl čas se přesunout do nedaleké restaurace, kde 
jsme měli rezervaci na oběd. K obědu byly hranolky s kečupem a to-
čená limonáda. Mňam, to jsme si pochutnali. Ale protože nám na vý-
letě ještě chyběla zmrzlina, sešli jsme kousek na náměstí a dali si 
točenou zmrzlinu. Někdo chtěl vanilkovou, někdo zase pistáciovou. 
Kdo se nemohl rozhodnout, tak zvolil míchanou. Po zmrzlině jsme se 
pomalu vydali na vlakové nádraží, abychom nezmeškali vlak zpátky 
do Bolehoště. Nastoupili jsme a vydali se na cestu zpět. Ještě jsme 
tedy museli přestoupit v Týništi nad Orlicí do jiného vlaku a pak…. Už 
jsme z okénka viděli Lipiny a už tu bylo nádraží v Bolehošti. Na ná-
draží na děti čekali rodiče. A kdo neměl na nádraží rodiče, procház-
kou šel do školy. 
Počasí nám vyšlo na jedničku, jízda vlakem byla prima. Zvířátka se 
nám líbila. Oběd nám chutnal a zmrzlina na závěr byla skvělou slad-
kou tečkou našeho výletu.
Těšíme se, až se zase na nějaký výlet vydáme. 

 Mgr. Denisa Školníková

Školní výlet do Prahy
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Vyřazení předškoláků z mateřské školy

Ve čtvrtek 23.06.2022 se u nás na zahradě konalo slavnostní vyřa-
zení našich předškoláků. V úvodu ceremoniálu proběhl slavnostní 
nástup nejen předškoláků, ale i ostatních kamarádů mateřské školy 
na nádhernou instrumentální skladbu Haleluja. Po slavnostním ná-
stupu naši předškoláci přednesli rozlučkovou básničku se školkou. 
Poté jsme poprosili pana starostu a paní ředitelku o slavnostní vy-
řazení. Pan starosta naše předškoláky slavnostně ošerpoval a paní 
ředitelka předala předškolákům knihu Dopravní výchova pro před-
školáky. Následoval přípitek dětským šampaňským a nakonec jsme 

vyzvali všechny přítomné, zda by si s námi na zahradě nezatančili 
na závěrečný hit Holky z naší školky. Počasí nám vyšlo na jedničku, 
předškoláci tímto slavnostním aktem završili jednu velice důležitou 
etapu svého života – rozloučili se s mateřskou školou a od 1. září se 
z nich stanou školáci.
A my všichni jim přejeme hodně štěstí, zdraví, úspěchů, dobré kama-
rády a nové znalosti, vědomosti a zkušenosti. 
 Bc. Petra Jedlinská, DiS – vedoucí učitelka MŠ
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Sbor dorbovolných hasičů

O činnosti sboru

Vážení spoluobčané, 
s novým číslem zpravodaje přinášíme novinky o činnosti našeho sbo-
ru. Dne 7. května projela naší obcí Floriánská jízda, která byla zakon-
čena okrskovou soutěží v Očelicích, na které družstvo mužů obsadilo 
3. místo. Na soutěž navázaly oslavy 135 let od založení SDH Očelice.
Dne 14. května proběhl v naší obci každoroční sběr železa a starých 
elektrospotřebičů. Děkujeme všem občanům, kteří touto cestou pod-
pořili hasičský sbor, a všem účastníkům sběru za odvedenou práci.
Na předchozí oslavy založení hasičského sboru Očelice navázaly 21. 
května oslavy 130 let od založení hasičského sboru v Ledcích. Pro ná-
vštěvníky byla připravena ukázka hasičských vozidel, ke které jsme se 
připojili také s naší Tatrou.
Dne 3. června byl po covidové pauze obnoven tradiční Den otevře-
ných dveří pro Základní a Mateřskou školu v Bolehošti. Děti si pro-
hlédly prostory nové hasičárny a techniku. Děti si prohlédly prostory 
nové hasičárny a techniku, mohly si vyzkoušet hašení džberovými 
stříkačkami, stříkání proudnicí z Tatry, případně střelbu ze vzduchov-
ky. V hasičské klubovně pro ně byl připraven znalostní kvíz, omalo-
vánky s hasičskou tematikou a na závěr došlo na sladkou odměnu.😊 
Dne 11. června jsme se znovu vydali s naší Tatrou do Ledec. Tentokráte 
byla přistavena v rámci 7. ročníku srazu přátel Jawy. Koncem měsíce 
byla na Tatře i Avii provedena každoroční STK.

za SDH Bolehošť kulturní referent Vojtěch Drašnar
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 Sokol lipiny

Činnost Sokola od dubna 2022

Vážení spoluobčané, na začátku tohoto článku vám chceme jako 
vždy popřát jménem Sokola Lipiny hodně zdraví a štěstí a hlavně 
pohodu v této nelehké době. Naše první jarní akce, kterou jsme 
pořádali v klubovně Pod lípou, byl zelený čtvrtek konaný dne  
14. dubna. Akce se opět velmi vydařila, protože návštěvnost byla 
obrovská. Zelené pivo, které jsme měli objednané u našeho tra-
dičního dodavatele pivovaru Primátor Náchod, se vypilo poměrně 
rychle a po dvacáté hodině se už prodávalo jen klasické pivo. Jídlo, 
které bylo připravené v nabídce v podobě polévky, zvěřinového gu-
láše, steaků a grilovaných kýt a klobás, se prodalo všechno. K tanci 
a poslechu nám přijelo zahrát seskupení kolem Honzy Macháčka 
a opět nezklamalo, provizorní parket byl našlapaný k prasknutí 
a každý si přišel na to své, zatancoval a zazpíval si. Domů se šlo  
v pozdních hodinách. 

Další akce, kterou jsme pořádali, bylo tradiční pálení čarodějnic, 
které se konečně uskutečnilo v normálním termínu 30. dubna. Pro 
děti jsme připravili čarodějnický rej a moc si to užily. K občerstvení 
byla připravena grilovaná kuřata a klobásy, do nabídky jsme zařadili 
i utopence a naše ženy připravily bavorské vdolky a langoše a opět 
se všechno snědlo. Návštěvnost byla velice pěkná a všichni si užili 
příjemné odpoledne a večer. K tanci a poslechu přijela zahrát skupi-
na Mosty z Třebechovic. Děkujeme všem návštěvníkům, kteří přišli 
podpořit naše akce. 
Během května jsme se začali připravovat na další velkou akci, a to 
na 4. června. Na tento den jsme naplánovali tradiční dětský den, ale 
k tomu jsme ještě přidali sraz rodáků Lipin. Několik týdnů příprav se 
vyplatilo, protože akce byla podle ohlasu návštěvníků velice kladně 
hodnocena. Účast byla velice hojná, jak z řad dospělých tak i dětí. 
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Dosvědčuje to i to, že se do dětských soutěží přihlásilo 65 dětí.Pro 
všechny návštěvníky bylo tradičně připraveno výborné občerstvení 
v podobě guláše, steaků, grilovaných klobás a také bavorské vdolky 
a langoše. Návštěvníci odcházeli spokojeni a okolo 19. hodiny bylo 
v areálu již velice klidno a všichni, kdo se starali o návštěvníky, si 
mohli konečně odpočinout. Nyní zmíním připravované akce, které 
nás čekají. Připravujeme se na jubilejní 10. Gulášové slavnosti, kde 
budeme soutěžit s naším Sokolským guláškem. 
Na 27. srpna připravujeme tradiční plážový volejbal, ale bude trošku 

významnější, protože letos to bude již 20 let, co jsme uspořádali 
první volejbal. Dále se připravuje svatováclavské pivo, spojené s Li-
pinským posvícením a na podzim se plánuje udělat Hubertova jízda. 
Na závěr chci popřát všem spoluobčanům hezké léto, a pokud je-
dete někam na dovolenou, tak krásné počasí. Těšíme se opět na se-
tkání v Lipinách při některé akci anebo kdykoliv, protože máme 
otevřeno každý den, když není zamluvená klubovna pro soukromou 
akci. Závěr Vám chceme popřát hezké jarní a letní dny.  

Připravil Petr Prause
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Z oddílu cvičenek

Nejen protahováním starých kostí v tělo-
cvičně, ale i procházkami a poznáváním se 
chceme udržovat v přiměřené kondici. A tak 
jsme v krásném květnovém počasí vyrazily 
do českoskalického regionu, spojeného s Bo-
ženou Němcovou, Babiččiným údolím i prus-
ko-rakouskou válkou. Procházkou podél řeky 
Úpy jsame obdivovaly různé sochy vyřezané 
z kmenů stromů, až jsme došly k vytyčenému 
cíli – muzeu Boženy Němcové. Muzeum dnes 
sídlí v bývalém Steidlerově hostinci U Bílého 
lva a je zde vybudována zcela nová expozice, 
jejíž součástí je i Jiřinkový sál, kde každoroč-
ně probíhají Jiřinkové slavnosti. Poznání by 
nebylo komplexní, kdybychom nenavštívily 
i Barunčinu školu, která se nachází na místě 
původní školy a je upravena do doby připomí-
nající třicátá léta 19. století. Součástí dne bylo 
i posezení u dobrého jídla. A už přemýšlíme, 
kam se vydáme příště. Informuji tímto ženy-
-důchodkyně, že cvičíme v tělocvičně každé 
úterý od 17 hodin. 

SK Sokol Lipiny

Pozvánky, inzerce, ostatní



X.Gulášové 
slavnosti

Obec Bolehošť Vás srdečně zve na jubilejní

Bolehošť
13. srpna 2022

 hřiště před obecním úřadem

od 12.00 hodin

•  •  gu l ášový  a  p ivn í  fest iva l  gu l ášový  a  p ivn í  fest iva l  •  •  bohat ý  doprovodný  program pro  dět i  i  dospě lé  bohat ý  doprovodný  program pro  dět i  i  dospě lé  • •  
•  •  moderu je  Honza  Dušek  moderu je  Honza  Dušek  •  •  večern í  rocková  zábava  –  kape l a  ŘE M E N večern í  rocková  zábava  –  kape l a  ŘEMEN ••

& pivní festival

www.obecbolehost .cz      obecbolehost vstupné 100 Kč / zdarma děti  do 10 let  a  Z TP pořádá Obec Bolehošťhošť

ISO - 9001

Stromky

HAVRDA
VOSPOL 

PŘEPYCHY

pátek

 8.7.
od 21.30 

Z ÁT O P E K
Ž i v o t o p i s n ý  /  D r a m a  /  S p o r t o v n í ,  Č e s k o ,  2 0 2 1 ,  1 3 1  m i n .

pátek

 15.7.
od 21.30 

V Y Š E H R A D :  F Y L M
K o m e d i e  /  S p o r t o v n í ,  Č e s k o ,  2 0 2 2 ,  1 0 5  m i n .

pátek

 22.7.
od 21.30 

Z N Á M Í  N E Z N Á M Í 
K o m e d i e ,  Č e s k o ,  2 0 2 2 ,  1 0 3  m i n .

pátek

 29.7.
od 21.00 

M Y Š I  P AT Ř Í  D O  N E B E
A n i m o v a n ý  /  R o d i n n ý  /  K o m e d i e ,  Č e s k o  /  F r a n c i e ,  2 0 2 1 ,  8 7  m i n .

Program srpen 2018

are
ál zastřešen

www.knnledce.cz              letnikinoledce     tel.604 104 276

pátek

3.8.
21:00

pátek

10.8.
20:45

pátek

17.8.
20:30

pátek

24.8.
20:15

pátek

31.8.
20:00

Dvě nevěsty a jedna svatba 

Coco

Tátova volha

Alibi na klíč

Čertoviny

Moderátorka Marie má ve vztazích zatím smůlu, zatímco její sestra Karolína už plánuje svatbu. Právě kvůli 
ní se Marie vydává do rodné vesničky, kde potkává svoji dávnou láskou. Tou je však právě nastávající její 
sestry. Romantická česká komedie. 

Navzdory tajemnému rodinnému zákazu muziky se Miguel touží stát hudebníkem. Souhrou náhod se však 
ocitá v říši mrtvých, kde potkává okouzlujícího šejdíře Hectora a společně se vydávají odhalit skutečný pří-
běh Miguelovy rodiny. Vítěz letošních Oscarů v kategorii animovaný film. 

Poté co Eva náhle ovdověla, dozvídá se, že zesnulý manžel Ludvík měl kromě jejich dcery Terezy zřejmě ješ-
tě nemanželského syna. Eva s Terezou se proto ve veteránu značky volha vydávají po stopách Ludvíkových 
bývalých milenek a přátel, aby zjistily víc. Nová česká komedie.

Gregova kancelář „Alibi na klíč“ poskytuje perfektní krytí ve všech situacích. Nevěra? Aférka? Výmluva 
z rodinné večeře? Žádný problém! Trable však nastávají, když se Greg zamiluje do překrásné Flo, která by-
tostně nesnáší lži a podvody. Bláznivá romantická komedie. 

Bylo nebylo, v pekle se uklízelo. V nastalém zmatku dva čerti převrhli kotel s hříšnou duší a ta utekla na 
svobodu.  Za trest musí oba výtečníci vyrazit do světa a přinést do pekla duši dalšího hříšníka. Nová česká 
pohádka promítaná při příležitosti ledeckého loučení s prázdninami. 

Jedinečná atmosféra | Pochoutky na grilu | Vstupné jednotné 40 Kč
| Areál otevřen od 18:00 | 

Komedie, Česko, 2018, 89 min.

Animovaný /Rodinný/Hudební, USA, 2017, 105 min.

Komedie/Drama, Česko, 2018, 90 min.

Komedie, Francie, 2017, 90 min.

Pohádka, Česko, 2017, 101 min.

Režie: Tomáš Svoboda, Hrají: Anna Polívková, Jakub Gottwald, Eva Holubová a další

Režie: Lee Unkrich, Adrian Molina, Hrají: Anthony Gonzalez, Alanna Ubach a další

Režie: Jíří Vejdělek, Hrají: Eliška Balzerová, Tatiana Vilhelmová, Vilma Cibulková a další 

Režie: Philippe Lacheau, Hrají: Philippe Lacheau, Elodie Fontan, Julien Arruti a další

Režie: Zdeněk Troška, Hrají: Jakub Prachař, Dominick Benedikt, Oldřich Navrátil a další

w w w. k n n l e d c e . c z  k n n l e d c e   t e l .  6 0 4  1 0 4  2 76   s m i d a . h o n z a @ g m a i l . c o m

|  J e d i n e č n á  a t m o s f é r a  |  L e d e c k é  f i l m o v é  t ý d e n í k y  |  G r i l o v a n é  s p e c i a l i t y  |  N e k o l i k  d r u h ů  p i v  |  A r e á l  o t e v ř e n  o d  1 8 : 3 0  |

PROGRAM ČERVENEC 202 2

*PO SKONČENÍ FILMU BUDE NÁSLEDOVAT ZÁZNAM
  Z OCHOTNÍCKÉHO VYSTOUPENÍ S JAWOU KOLEM SVĚTA

*PREMIÉRA NOVÉHO 
  LEDECKÉHO TÝDENÍKU
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RANGERS BAND
PLAVCI

BOLEHOŠŤ 8.10.2022
od 17.00 hodin ve velkém sále obecního hostince

Cena v předprodeji 160 Kč, na místě 200 Kč
Pořádá Obec Bolehošť, kontakt: 605 435 464

nohejbalový turnaj trojicnohejbalový turnaj trojic
30. července30. července
hřiště před obecním úřademhřiště před obecním úřadem




